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Abstract (en)
On the same substrate on which the motif is to be printed, a colour atlas is printed under identical printing conditions, which colour atlas has a
number of colour panels which themselves each contain a number of colour zones which constitute the silk screens, used for the printing one
on top of the other of three selected printing colours from a limited number of predetermined printing colours with different gradation of the raster
percentages of the said silk screens upon which the printing is based, for the three printing colours. The original is divided into a multiplicity of, in
particular, dot-shaped image areas and the colour to be printed in each of these areas is determined. By comparison with the colour zone of the
colour atlas, the screen percentages of the silk screens are determined for each area. With reference to these raster percentages, the required half-
tone films and, from these, the silk screens for the printing colours involved are produced. The printing of the motif takes place in a silk screen printer
with the silk screens produced in this way. <IMAGE>

Abstract (de)
Auf dem selben Substrat, auf dem das Motiv gedruckt werden soll, wird unter identischen Druckbedingungen ein Farbatlas gedruckt, der eine
Anzahl von Farbtafeln umfasst, die ihrerseits je eine Anzahl von Farbfeldern enthalten, die dem Übereinanderdruck von drei ausgewählten
Druckfarben aus einem beschränkten Satz von vorgegebenen Druckfarben bei unterschiedlichen Abstufungen der Rasterprozentwerte der dem
Druck zugrundeliegenden Rastersiebdruckschablonen für die drei Druckfarben darstellen. Die Druckvorlage wird in eine Vielzahl von insbesondere
punktförmigen Bildbereichen eingeteilt, und für jeden dieser Bereiche wird der Farbeindruck bestimmt. Durch Vergleich mit den Farbfeldern des
Farbatlas werden für jeden Bereich die Rasterprozentwerte der Rastersiebdruckschablonen bestimmt. Anhand dieser Rasterprozentwerte werden
die erforderlichen Rasterfilme und daraus die Rastersiebdruckschablonen für die beteiligten Druckfarben hergestellt. Der Druck des Motivs erfolgt in
einer Siebdruckmaschine mit den so hergestellten Rastersiebdruckschablonen. <IMAGE>
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